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Vragen van de leden Jacobi en Albert de Vries (beiden PvdA) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over de afsluiting van het 
kreeftenvang-seizoen op de Oosterschelde (ingezonden 7 juli 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat inmiddels het kreeftenvisseizoen op de 
Oosterschelde voorbij is?1 

Vraag 2
Is het waar dat in de laatste week door een select aantal schepen dag en 
nacht wordt gevist om nog zoveel mogelijk kreeft binnen te halen? 

Vraag 3
Is het waar dat de prijs voor kreeft (mede) hierdoor keldert? 

Vraag 4
Is het waar dat door het intensieve vissen in de laatste weken «een slagveld» 
is ontstaan op de bodem van de Oosterschelde, omdat veel kreeften niet 
worden opgevist maar bijvoorbeeld met hun scharen in de netten blijven 
hangen waardoor ze in stukken worden gescheurd? 

Vraag 5
Bent u bereid te onderzoeken of het mogelijk is deze intensieve vorm van 
vissen op kreeften in de laatste periode van het visseizoen te stoppen om 
daarmee onnodig dierenleed te voorkomen, mede gezien het feit dat de prijs 
voor kreeft sterk daalt en daarmee de winst ook weer teniet wordt gedaan?

1 http://www.omroepzeeland.nl/nieuws/2015-03-26/836539/befaamde-zeeuwse-delicatesse-weer-
op-menu#.VZpTjHysW70
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